
Årsmelding   2020    Moss   og   omegn   BKA   
V år    virksomhe t    i    2020    har    vært    preget    av    pandemi    og    smittevernregler .    Utadrettet   
virksomhet    som    aksjonering    og    deltagelse    i   mossesamfunnet    har    vært    begrenset ,    og     

mange    planlagte    aktiviteter    naturlig    nok   avlyst .    Vi    har    kun    deltatt    med    stand    i     
gågata    i    forbindelse    med    Barnas    dag    19 . 09 .    De    uformelle ,    månedlige    samlingene    på     

House    of    F oun dation    har    dessverre    ikke    kunnet    la    seg    gjennomføre    etter    12 . mars .     
Medlemstallet    har    i    perioden    like v el    økt    fra    181    til    228    medlemmer    bla    gjennom     

intens    verving    fra    styrets    side .    Landsorganisasjonen    har    økt    medlemstallet    til    over    5000     
hvilket    resulterer    i    statlig    tilskudd    fra    2 022 !   

  
   Kommunedelplan    klima    for    Moss    kommune    og    kommunedelplan    for    Høyda    En     
arbeidsgruppe    bestående    av    Kjell    Kåsin ,    Baard    Nygaard ,    Torill    Skirstad ,    Au d un     
Amundsen ,    Tone    Granholt ,    Helge    Jansen    og    Turid    Thorsby    Jansen   utarbeidet    et     
forslag    til    styrets    uttalelse    til    kommunedelplan    om    klima .    Vi    la    ve kt    på    t re    områder    i    vår     

høring :    Tilrettelegging    for    fossilfri    transport / infrastruktur ,    strenge    krav    til    klimasmarte    
bygninger    og    et    forslag    til    « klimaskatt »    for    sikring    av    gjennomføring .    Vi    uttalte    oss    til     

kommunedelplan    Høyda    der    vi    la    vekt    på   transportbehov ,    naturmangfold ,     
forurensning    og    økt    trafikkbelastning .    Publisering    og    inform asjonsarbeid    Det    legges    ut     

jevnlig    informasjon    på    vår    nettside    og    de t    s en des    mail    til    våre    medlemmer .    Styret    har     
skrevet    kronik k er    i    Moss    Avis    om    fø l gende    temaer :    Klimaplanen    for    Moss    kommune ,     

B edre    luftkvalitet    i    Moss ,    Stortingsvalget    21    o g    Grunnlovens    miljøparagraf    $ 112 .   
  

   Møte    V i    h ar    hatt    12    styremøter    hvorav    3    i    2021 .    Tre    av    styremøtene    har    vært     
gjennomført    digitalt .    V i    h ar    deltatt    digitalt    på    ordinært   og    ekstraordinært    årsm   
2020    og    på    3    lokallagsmøter    med    landsst yr et    i    2021    om    forberedelser    til    Stortingsvalget .     

  

Vedtak :    Årsmelding    2020    enstemmig    godkjent   på   årsmøte   24.   mars   2021   

  


